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§ 9.  Förslag till fördelning av medel för ungdomsbesök på 
Vård- och omsorgsboenden 2020 

Dnr 3.4-527/2019 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner äldreförvaltningens förslag till 

fördelning av medel för Ungdomsbesök på vård- och 

omsorgsboenden 2020. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-11-25 

 

Totalt har det inkommit 64 ansökningar om medel för 

ungdomsbesök på vård- och omsorgsboenden motsvarande en 

kostnad om 11,5 mnkr att jämföra med en budget om 9,8 mnkr. 

I och med att budgeten för ungdomsbesök har förstärks med 2,5 

mnkr i jämförelse med 2019 har samtliga boenden kunnat få 

ungdomsbesök. Dock har antalet besök som vård- och 

omsorgsboenden ansökt om begränsats genom kriterier som 

fastställts efter diskussioner mellan Ung omsorg och 

äldreförvaltningen.   

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10.  Remiss av Rese- och mötespolicy för Stockholms stad 

Dnr 1.6-502/2019 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-11-25 

 

I kommunfullmäktiges budget för 2019 fick kommunstyrelsen i 

uppdrag att ta fram en rese- och mötespolicy som styr mot 

klimatsmarta resor och möten med utgångspunkt från stadens 

målmedvetna arbete med att vara en klimatsmart stad. 

 

Den aktuella rese- och mötespolicyn är konkret och kortfattad 

och hanterar inte detaljerade regler eller anvisningar. Policyn 

ska ge vägledning om vad som gäller vid tjänsteresor och möten 

för staden samt bidra till att minska klimatpåverkan, ge en trygg 

och säker arbetsmiljö samt säkerställa kostnadseffektivitet. Den 

ska också visa stadens hänsynstagande till den enskildes 

privatliv och andra sociala faktorer som ett frekvent resande och 

konferenser med övernattning innebär en påfrestning för. 

 

Äldreförvaltningen ställer sig bakom de riktlinjer och de 

förtydliganden som rese- och mötespolicyn innebär. 

Förvaltningen följer redan idag stora delar av innehållet i 

policyn men noterar att miljö- och ekonomiperspektivet har 

förstärkts. Äldreförvaltningen kommer inte att ta fram någon 

egen rese- och mötespolicy då denna policy är tillräckligt tydlig 

och tillämplig för att kunna användas i nuvarande form av 

förvaltningen. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä m.fl. (S) och ledamoten Robert 

Mjörnberg m.fl. (V) lade fram ett gemensamt förslag till beslut 

och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

 

Beslutsgång 


